
1 

                                                         Protokół Nr VI/2015 
z sesji Rady Powiatu w Oławie 

odbytej w dniu 25 marca 2015 r. 
w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Oławie 

 
 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu Józef Hołyński o godzinie  13:00 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz gości zaproszonych 
stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
W sesji uczestniczyli: 

- burmistrzowie i wójtowie gmin wchodzących w skład powiatu oławskiego, 
- sekretarz powiatu oławskiego, 
- naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Oławie. 
- kierownicy jednostek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Oławie, 
- dyrektorzy placówek oświatowych powiatu oławskiego. 

 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński przypomniał, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 
przedstawia się  następująco: 
 

I. Informacja na temat  porządku obrad. 
II. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z  25 lutego 2015 r. 

III. Informacja o Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Oławie o stanie 
bezpieczeństwa pożarowego na terenie Powiatu Oławskiego w 2014 r. 

IV. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Oławie 
dotycząca sytuacji finansowej i udzielanych świadczeń medycznych za 2014 r. 

V. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  Sesji. 
VI. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2015, 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Oławskiego, 
c) w sprawie emisji obligacji przez Powiat Oławski oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu, 
d) w sprawie ustalenia treści zmian w Statucie Związku, 
e) zmieniająca Uchwałę Rady Powiatu w Oławie Nr V/29/2015 z dnia 25 lutego  

2015 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na realizację tych zadań  
w 2015 roku, 

f) w sprawie przyjęcia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Oławskim               
na lata 2015-2017”,  

g) w sprawie skargi Pani Anny Sygut na działania Dyrektora Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Oławie, 

h) w sprawie zmiany składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu w Oławie. 
VII. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 
Ad II 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z  25 lutego br. 
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Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad III 
Informacja o Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Oławie o 
stanie bezpieczeństwa pożarowego na terenie Powiatu Oławskiego w 2014 r. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Oławie w Oławie Jan Ciętak przedstawił 
informację /załącznik nr 3/. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 

Z uwagi na brak pytań, przewodniczący Rady przystąpił do dalszej realizacji porządku obrad. 

 

Ad IV 
Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Oławie dotycząca sytuacji finansowej i udzielanych świadczeń medycznych za              
2014 r. 

 

Powyższą informację /załącznik nr 4/ przedstawił dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie – 
Andrzej Dronsejko.   

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Z uwagi na brak pytań, przewodniczący Rady przystąpił do dalszej realizacji porządku obrad. 

 

 

Ad V 
 Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  

Sesji. 
 

 
Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń przedstawił sprawozdanie /załącznik nr 5/. 

 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Anna Leszczyńska, która zwróciła uwagę, iż w 
przedstawionym sprawozdaniu nie ma informacji odnośnie wypłaty odszkodowania wraz z 
kosztami procesu sądowego w wysokości 15 000 złotych dla byłego sekretarza powiatu. Radna  
zapytała, czy wydatkowanie środków z budżetu powiatu na ten cel nie będzie miało negatywnego 
wpływu np. na realizację zadań inwestycyjnych? 

 

W odpowiedzi radnej starosta Zdzisław Brezdeń wyjaśnił, iż wypłata odszkodowania nie będzie 
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miała wpływu na realizację zadań inwestycyjnych. Dalej wyjaśnił, iż nie ujęto tej informacji w 
sprawozdaniu z działalności Zarządu Powiatu ponieważ sprawa dotyczy relacji na płaszczyźnie 
pracodawca-pracownik. Dalej starosta zakomunikował, iż została zawarta ugoda sądowa i z dniem 
31 marca br. wygasa umowa o pracę byłego sekretarza powiatu. 

 

Następnie o udzielenie głosu poprosił radny Przemysław Pawłowicz, który zapytał czy 
zaproponowana cena zespołu pałacowo-parkowego w Jakubowicach uwzględnia bonifikatę? 
Ponadto radny zapytał, jaka jest różnice pomiędzy aktualną, a poprzednią ceną tej nieruchomości? 

 

Etatowy członek Zarządu Powiatu radny Robert Padula odpowiedział, iż cena zespołu 
pałacowo-parkowego w Jakubowicach zgodnie z operatem szacunkowym wynosi około 2 900 000 
złotych, Zarząd Powiatu podjął decyzję o obniżeniu tej kwoty o 200 000 zł, proponując cenę 
2 700 000 złotych. 

 

Radny Przemysław Pawłowicz zwrócił uwagę, iż po zastosowaniu bonifikaty w wysokości 30% 
nieruchomość w Jakubowicach mogłaby zostać sprzedana za kwotę około 2 000 000 złotych. 

 

Z uwagi na brak dalszych pytań, przewodniczący Rady przystąpił do dalszej realizacji porządku 
obrad. 

 
Ad VI  
 
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 
 

1/ w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2015; 
 
Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z autopoprawką i 
uzasadnieniem.  
 
O udzielenie głosu poprosił radny Mirosław Kulesza, który mając na uwadze problemy w 
negocjacjach z samorządami gminnymi tj. Gminą Miasto Oława i Gminą Oława w sprawie 
współfinansowania budowy Centrum Rewalidacyjno-Edukacyjnego w Oławie, zapytał o wynik 
negocjacji? 
 
Starosta Zdzisław Brezdeń poinformował, iż aktualnie obowiązuje umowa zawarta z 
samorządami, natomiast negocjacje dotyczą aneksu w sprawie rzeczywistej wartości zadania oraz 
sposobami płatności, który aktualnie podpisały tylko dwa samorządy tj. Miasto i Gmina Jelcz-
Laskowice oraz Gmina Domaniów. Miasto Oława oraz Gmina Oława nie podpisały aneksu, 
ponieważ są problemy z ustaleniem formy płatności. Kolejne spotkanie w tej sprawie z wójtem 
Gminy Oława oraz burmistrzem Miasta Oława zostały zaplanowane na najbliższe dni. 
 
Radny Mirosław Kulesza zapytał, czy w przypadku Gminy Oława problem stanowi również 
forma płatności? 
 
Starosta Zdzislaw Brezdeń odpowiedział, iż w przypadku Gminy Oława sprawa dotyczy kwoty 
dofinansowania zadeklarowanej w roku ubiegłym, w którym nie było płatności ponieważ budowa 
dopiero się rozpoczęła. W podpisanym porozumieniu jest klauzula, iż niewykorzystane środki nie 
przechodzą na rok następny. Rozmowy dotyczą ewentualnego odstąpienia od tego zapisu i 
przekazania tychże środków. 
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Radny Mirosław Kulesza poprosił o złożenie dodatkowych wyjaśnień przez etatowego członka 
Zarządu Powiatu radnego Roberta Padulę, który zajmuje się tą sprawą. 
 
Etatowy członek Zarządu Powiatu wyjaśnił, iż są rozbieżności dotyczące pierwszej raty 
dofinansowania, która miała zostać przekazana w roku 2014, natomiast rozmowy nadal trwają. 
 
Radny Mirosław Kulesza zapytał, czy w związku z powyższym zachodzą obawy, iż Gmina 
Oława może nie przekazać tych środków? 
 
Etatowy członek Zarządu Powiatu radny Robert Padula odpowiedział, iż zgodnie z zapisem 
zawartym w porozumieniu Gmina Oława może nie przekazać środków zadeklarowanych na rok 
2014. 
 
 
Z uwagi na brak dalszych pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
autopoprawkę do projektu uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów przyjęła zaproponowaną przez Zarząd 
Powiatu autopoprawkę, przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie 
było. 
 
Następnie przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów podjęła Uchwałę VI/31/2015  
/załącznik nr 6/  w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2015, przy 14 
głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 
 
 
 

2/  w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Oławskiego; 

 
Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z autopoprawką i 
uzasadnieniem.  
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz 
z autopoprawką Zarządu Powiatu. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów podjęła Uchwałę VI/32/2015  w 
sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Oławskiego /załącznik nr 7/.   
 
 

3/  w sprawie emisji obligacji przez Powiat Oławski oraz określenia zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu; 

 
Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z autopoprawką i 
uzasadnieniem.  
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz 
z autopoprawką Zarządu Powiatu. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę VI/33/2015  w sprawie 
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emisji obligacji przez Powiat Oławski oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
/załącznik nr 8/.   
 

    4/  w sprawie ustalenia treści zmian w Statucie Związku, 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę VI/34/2015  w sprawie 
ustalenia treści zmian w Statucie Związku /załącznik nr 9/.   
 

 

5/ zmieniająca Uchwałę Rady Powiatu w Oławie Nr V/29/2015 z dnia 25 lutego              
2015 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na realizację 
tych zadań w 2015 roku, 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu radny Józef Hołyński zapytał ile osób korzysta aktualnie z 
usług tłumacza migowego? 
 
Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż aktualnie z usług tłumacza korzysta jedna osoba 
niepełnosprawna, która kontynuuje naukę. 
 
Z uwagi na brak dalszych pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/35/2015 w sprawie przyjęcia 
zadania z zakresu administracji rządowej dotyczącego przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji 
wojskowej w 2015 r. /załącznik nr 10/. 

 
6/  w sprawie przyjęcia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Oławskim               

na lata 2015-2017”,  
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z autopoprawką i  
uzasadnieniem.  
 

Z uwagi na brak innych zgłoszeń, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V/36/2015 w sprawie przyjęcia 
„Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Oławskim na lata 2015-2017” /załącznik nr 12/. 
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7/   w sprawie skargi Pani Anny Sygut na działania Dyrektora Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Oławie, 

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Oławie Józef Hołyński odczytał treść projektu uchwały, a 
następnie zwrócił się z prośbą do przewodniczącego Komisji Prawa i Porządku Publicznego 
radnego Przemysława Pawłowicza o przedstawienie uzasadnienia. 
 
 
Przewodniczący Komisji Prawa i Porządku Publicznego radny Przemysław Pawłowicz 
uzasadniając stanowisko Komisji w sprawie niniejszej skargi powiedział, cyt.: „Panie 
przewodniczący, wysoka Rado, szanowni Państwo – Komisja pracowała, jak już powiedział Pan 
Przewodniczący, na podstawie wskazania Pana Przewodniczącego, który wyznaczył Komisje do 
przygotowania projektu uchwały. Komisja w toku postępowania wystąpiła o przedłużenie terminu 
rozpatrzenia tej skargi, ponieważ rozpatrzenie w terminie ustawowym 30 dni nie było możliwe. 
Uzyskaliśmy taką zgodę. Komisja przeprowadziła wnikliwie czynności – przesłuchała część stron 
postępowania, spotkała się z przedstawicielami strony skarżącej, którzy są obecni dzisiaj na Sali 
obrad naszego powiatu. Dwukrotnie w posiedzeniu Komisji brała udział Pani Dyrektor PCP. 
Komisja zapoznała się z całą procedurą, decyzjami wydanymi w tej sprawie i dostępnymi 
dokumentami. Po dokładnej analizie sporządzonych protokołów przesłuchań i wysłuchaniu 
świadków – przyjęto rozstrzygnięcie jak widać w załączonym projekcie uchwały. Komisja uznała, 
że skarga zasługuje na uwzględnienie. W największym skrócie wyglądało to w ten sposób, że 
strona skarżąca realizowała w tym samym czasie procedurę skargową i procedurę odwoławczą do 
czego oczywiście ma prawo i w wyniku procedury odwoławczej zrealizowała większość swoich 
celów, tzn. decyzja wydana przez tut. Starostwo tj. PCPR została uchylona przez Kolegium 
Odwoławcze. Kolejna decyzja, która została wydana już była inna, była zgodna z oczekiwaniami 
tej strony. Analizując całość postępowania komisja nie znalazła argumentów według których 
można było stwierdzić, że skarga nie zasługuje na uwzględnienie stąd ta propozycja, tej uchwały. 
Dziękuję bardzo.” 
 
O udzielenie głosu poprosił wiceprzewodniczący Rady Łukasz Dudkowski, który zwrócił uwagę 
na opinię radcy prawnego tut. Starostwa w sprawie przedmiotowej skargi, która jest sprzeczna ze 
stanowiskiem Komisji. W opinii wiceprzewodniczącego Komisji, Komisja badając zarzuty nie 
skupiła swojej uwagi na rzeczywistym przedmiocie skargi. 
 
Przewodniczący Komisji Prawa i Porządku Publicznego radny Przemysław Pawłowicz 
poinformował, iż Komisja zapoznała się z opinia radcy prawnego, po czym stwierdził, iż 
przedmiotowa opinia nie odnosi się do istoty skargi, problemu. Dalej przewodniczący Komisji 
stwierdził, iż Komisja rozpatrując skargę nie jest związana granicami skargi lecz ma obowiązek 
bada całość spraw, okoliczności, związanych ze skargą. Dalej przewodniczący Komisji zacytował 
fragment rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania 
skarg i wniosków, po czym zasygnalizował potrzebę uchwalenia procedury rozpatrywania skarg i 
wniosków, której Powiat dotychczas nie określił, a ponadto zwrócił uwagę na brak wspracia ze 
strony radców prawnych tut. Starostwa, którzy nie opiniują pracy komisji ani tez uzasadnienia do 
projektu uchwały. Podsumowując swoja wypowiedź przewodniczący Komisji ponownie podkreślił, 
iż komisja rozpatrując skargę nie jest związana granicami tej skargi. 
 
W kolejności radny Mirosław Kulesza nie zgodził się ze stanowiskiem wyrażonym przez 
przewodniczącego Komisji Prawa i Porządku Publicznego radnego Przemysława Pawłowicza. 
 
Radna Maria Bożena Polakowska poinformowała, iż po zapoznaniu się z treścią skargi, a 
także mając na uwadze opinię radcy prawnego oraz stanowisko starosty oławskiego w 
przedmiocie sprawy uważa, iż skarga jest bezzasadna. Następnie powiedziała, iż skarga dotyczyła 
postępowania administracyjnego w indywidualnej sprawie, a dokładnie miesięcznej opłaty w 
wysokości świadczeń przyznanych rodzinie zastępczej. Dyrektor PCPR działając z upoważnienia 
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starosty oławskiego wydała decyzję, która uchyliła ustalającą opłatę za pobyt dziecka w pieczy 
zastępczej. Skarżąca nie zgodziła się z przedmiotową decyzją i złożyła odwołanie w ustawowym 
terminie. Zgodnie z K.p.a. odwołanie wnosi się do właściwego organu odwoławczego, w tym 
przypadku do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, za pośrednictwem organu, który wydał 
tę decyzję, czyli PCPR w Oławie. Dyrektor PCPR działając zgodnie z Kodeksem postępowania 
administracyjnego zobowiązana była w terminie 7 dni przesłać odwołanie wraz z aktami sprawy 
organowi odwoławczemu, co też uczynił, zawiadamiając o tym fakcie jednocześnie stronę 
skarżącą. Zgodnie z K.p.a. na tym etapie czynności, organem właściwym do rozpatrzenia skargi 
nie jest Rada Powiatu lecz organ, przed którym toczy się postępowanie – w tym przypadku 
Samorządowe Kolegium Odwoławcze we Wrocławiu. Radna nie zgodziła się z uzasadnieniem do 
projektu uchwały, z którego wynika, iż Komisja stwierdziła również inne uchylenia, aniżeli te 
wskazane w skardze, co oznacza, iż Komisja rozpatrywała również zasadność wydanej decyzji, 
jednakże do tego typu działań Rada Powiatu, a tym bardziej Komisja nie posiada stosownych 
umocowań prawnych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński zwrócił uwagę na przedmiot skargi, z którego 
jednoznacznie wynika, iż skarżąca błędnie zinterpretowała pismo dyrektora PCPR w Oławie, o 
podtrzymaniu wydanej decyzji i przekazaniu odwołania skarżącej wraz z aktami sprawy do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego we Wrocławiu. Ponadto przewodniczący Rady 
podkreślił, iż Komisja nie posiadała upoważnienia skarżącej na prowadzenie szerszego zakresu 
czynności. W opinii przewodniczącego Rady skarga jest bezzasadna. 
 
W dalszej części wicestarosta Bożena Worek  powiedziała, iż Samorządowe Kolegium 
Odwoławcze nie zakwestionowało przekazania akt sprawy w związku z odwołaniem, natomiast 
skarżąca otrzymała przedmiotowe pismo jedynie do wiadomości. Nie była to odpowiedź dyrektora 
PCPR na wydaną decyzję. Na zakończenie wicestarosta podkreśliła, iż Rada Powiatu nie może 
analizować wydanych decyzji administracyjnych. 
 
Przewodniczący Komisji Prawa i Porządku Publicznego radny Przemysław Pawłowicz 
podtrzymał swoje stanowisko w przedmiocie sprawy, po czym odniósł się do uzasadnienia do 
projektu uchwały, w którym uwzględnione zostały wszystkie zastrzeżenia Komisji względem tej 
sprawy. 
 
Głos został udzielony radcy prawnemu tut. Starostwa Andrzejowi Woźniakowi, który poparł 
stanowisko wyrażone przez radną Marię Polakowską jak również opinię prawną w sprawie 
niniejszej skargi wyrażoną przez radcę prawnego tut. Starostwa Tomasza Bajsarowicza. Następnie 
nie zgodził się ze stanowiskiem przewodniczącego Komisji radnego Przemysława Pawłowicza w 
kwestii rozpatrzenia sprawy poza granicami skargi. Dalej odnosząc się do zarzutów zawartych w 
skardze powiedział, iż skarżąca źle zinterpretowała pismo dyrektora PCPR o przekazaniu akt 
sprawy wraz z odwołaniem do organu wyższego stopnia Samorządowego Kolegium 
Odwoławczego we Wrocławiu. Radca prawny podkreślił, iż Komisja nie ma uprawnień do badania 
zgodności z prawem wydanej decyzji administracyjnej, natomiast działania Komisji powinny 
odnieść się wyłącznie do przedmiotu skargi. Postepowanie skargowe jest postępowaniem 
jednoinstancyjnym, uregulowanym przepisami Kodeksu postępowania administracyjnego.  
 
Przewodniczący Komisji Prawa i Porządku Publicznego  radny Przemysław Pawłowicz zapytał 
radcę prawnego – na jakiej podstawie prawnej oparł on swoją opinię, iż Komisja rozpatrując skargę 
powinna prowadzić swoje działania odnosząc się  wyłącznie do przedmiotu skargi? Następnie 
radny zacytował art. 227 K.p.a. w części dotyczącej definicji skargi. Podsumowując radny  
zakwestionował stanowisko wyrażone przez radcę prawnego Andrzeja Woźniaka. 
 
Przewodniczący Rady Józef Hołyński podtrzymał swoje stanowisko w przedmiocie sprawy. 
 
Radca prawny Andrzej Woźniak odnosząc się do wystąpienia przewodniczącego Komisji 
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Prawa i Porządku Publicznego zwrócił uwagę, iż art. 227 K.p.a. wskazuje – co może być 
przedmiotem skargi nie precyzując tego dokładnie, gdyż posługuje się pojęciem „w szczególności”, 
natomiast to skarżący precyzuje swoją skargę na piśmie. Czym innym jest przedmiot skargi, a 
czym innym skarga. Komisja nie może działać w oderwaniu od treści skargi. Radcowie prawni 
mają za zadanie w swojej opinii określić, czy pismo ma charakter skargi w rozumieniu przepisów 
K.p.a., a także który organ jest właściwy do jej rozpatrzenia zgodnie z art. 229 K.p.a. 
 
Radna Anna Leszczyńska zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński poddał pod głosowanie powyższy wniosek. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów przyjęła powyższy wniosek, przy 14 
głosach „za” i 1 glosie „wstrzymującym się”. 
 
Następnie przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych większością głosów odrzuciła projekt uchwały w sprawie   
skargi Pani Anny Sygut na działania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Oławie 
/załącznik nr 12 /, przy 12 głosach „przeciw” i 3 glosach „za”. 
 
Uchwała nie została podjęta. 
 
 

8/     w sprawie zmiany składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu w Oławie, 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński przedstawił projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem i autopoprawką. 
 
Radni nie zgłaszali pytań i uwag w powyższym punkcie. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
 
Rada Powiatu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę VI/37/2015  w sprawie 
zmiany składu osobowego stałych Komisji Rady Powiatu w Oławie /załącznik nr 9/.   
 
 
Ad VI 
 

                         Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

Radna Anna Leszczyńska zaprosiła radnych do wzięcia udziału w kolejnej akcji pn. MotoSerce, 
która odbędzie się 11 kwietnia na oławskim Miasteczku Ruchu Drogowego. 
 
Z uwagi na wyczerpanie zagadnień przewidzianych w porządku obrad przewodniczący Rady 
Powiatu podziękował członkom Rady za udział w obradach i o godz. 16.20  zamknął posiedzenie 
Sesji.   
 

Na tym protokół zakończono. 
 
                                                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                                                                                                               Józef Hołyński 
Protokołowała: 
Magdalena Kiwak              


